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EXHIBIT N, page 1 of 35 

Steven Block - October 17, 2018 
Job N o. 3034022 

1 JAMS ARBITRATION TRIBUNAL 

2 BLOCK, GARDEN & MCNEILL, 

LLP f/k/a BLOCK & GARDEN, 

3 LLP, 

4 Claimant , 

5 vs. ARBITRATION NO. 

1310023697 

6 LAURA WASSMER, DR. STEPHEN 

HOPPER, FEE, SMITH, SHARP 

7 & VITULLO, LLP and ANTHONY 

L. VITULLO, 

8 

9 

10 

11 

12 

13 

14 

15 

16 

17 

18 

19 
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21 

22 

23 

24 

Respondents. 

ORAL AND VIDEOTAPED DEPOSITION OF 

STEVEN BLOCK 

OCTOBER 17 , 2018 

--~~~-- ----- -----------------------

ORAL AND VIDEOTAPED DEPOSITION OF STEVEN BLOCK, 

produced as a witness at the instance of the 

RESPONDENTS, and duly sworn, was taken in the 

above-styled and numbered cause on October 17, 2018, 

from 9~43 a.m. to 3:08p.m., before Claudia White, CSR 

in and for the State of Texas, reported by machine 

shorthand, at the law offices of Johnston Tobey Baruch, 

PC, 3308 Oak Grove Avenue, Dallas, Texas, pursuant to 

the Texas Rules of Civil Procedure. 

25 Job No . 3034 022 
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Steven Block - October l7, 2018
Job No. 3034022

JAMS ARBITRATION TRIBUNAL
BLOCK, GARDEN & MCNEILL, )

LLP f/k/a BLOCK & GARDEN,

LLP,

' Claimant,

)

)

J

J

)

vs. ) ARBITRATION No.

) 1310023697
LAURA WASSMER, DR. STEPHEN )

HOPPER, FEE, SMITH, SHARP )

& VITULLo, LLP and ANTHONY )

L. VITULLo, )

Respondents.

--_----_---..._....--_-..---_----.._..--..—

ORAL AND VIDEOTAPED DEPOSITION 0F

STEVEN BLOCK

OCTOBER 17, 2018

ORAL AND VIDEOTAPED DEPOSITION OF STEVEN BLOCK,

produced as a witness at the instance of the

RESPONDENTS, and duly sworn, was taken in the

above-styled and numbered cause on October 17, 2018,

from 9:43 a.m. to 3:08 p.m., before Claudia White, CSR

in and for the State of Texas, reported by machine

shorthand, at the law offices of Johnston Tobey Baruch,

PC, 3308 Oak Grove Avenue, Dallas, Texas, pursuant to

the Texas Rules of Civil Procedure.

Job NO. 3034022
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EXHIBIT N, page 2 of 35 

Steven Block- October 17,2018 
Job No. 3034022 

1 Hopper, Cause Number 13-09969, in the 44th District 

2 Court for Dallas, Texas? Can we have that agreement? 

3 A. Yes. 

4 Q. On the Engagement Agreement that's the subject 

5 of this lawsuit, the ~ty -- I mean the name of the firm 

6 is Block & Garden, LLP; is that correct? 

7 A. I believe so. 

8 Q. Okay. Has the -- has the firm since changed 

9 names? 

10 A. Yes. 

11 Q. Okay. What's the firm's legal name today? 

12 A. Block, Garden & McNeill, LLP. 

13 Q, Can we have the agreement that when I'm saying 

14 your firm, you'll understand that I'm referring to 

15 Block, Garden & McNeill, LLP, and any predecessor it may 

16 have had under a similar name, unless you tell me 

17 otherwise? 

18 A. Yes. 

19 Q. Okay. Are you seeking money damages from Lenny 

20 Vitullo? 

21 A. Yes. 

22 Q. What are -- what's the number of damages that 

23 you're seeking from Lenny Vitullo? 

24 

25 

A. I don't have a number today. 

Q. Well, what's the approximate number? 

Veritext Legal Solutions 
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Hopper. Cause Number 13-09969, in the 44th District

Court for Dallas, Texas? Can we have that agreement?

A. Yes.

Q. On the Engagement Agreement that's the subject

of this lawsuit. the sty —- I mean the name of the firm

is Block & Garden, LLP; is that correct?

A. I believe so.

Q. Okay. Has the -— has the firm since changed

names?

A. Yea.

Q. okay. What's the firm's legal name today?

A. Block, Garden 5 McNeill, LLP.

Q, Can we have the agreement that when I'm saying

your firm, you'll understand that I'm referring to

Block, Garden & McNeill, LLP, and any predecessor it may

have had under a similar name, unieas you tell me

otherwise?

A. Yes.

Q. Okay. Are you seeking money damages from Lenny

vitullo?

A. Yea.

Q. What are -- what's the number of damages that

you‘re seeking from Lenny Vitullo?

A. I don't have a number today.

Q. Well, what's the approximate number?

Page 7
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EXHIBIT N, page 3 of 35 

Steven Block - October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 A. Probably about a million dollars. 

2 Q. A million dollars. And how is that calculated? 

3 A. It's 10 percent of the -- the court award in 

4 the Chase litigation, plus my expenses and collection. 

5 Q. Okay. So you're seeking $1 million from Lenny 

6 Vitullo, which is calculated by 10 percent of what 

7 number? 

8 A. Well, the $9.1 million settlement number. 

9 Q. Okay. 

10 A. And our expenses of collection. 

11 Q. Okay. So you're you're seeking 10 percent 

12 of the settlement number in JPMorgan -- in the Chase 

13 lawsuit from Mr. Vitullo; is that correct? 

14 A. Yes. 

15 Q. Are you seeking damages from Fee, Smith, Sharp 

16 & Vitullo, LLP? 

17 A. Yes. 

18 Q. And what is that number? 

A. The same number. 

20 Q. Okay. The same 

21 A. But they're not compounded. They're not. 

22 Q. I understand. I'm just trying to make sure I 

23 understand. 

24 And are you seeking the same number from 

25 John Malesovas? 

Veritext Legal Solutions 
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Job No. 3034022

l A.

Steven Block - October 17, 2018

Probably about a million dollars.

l

Q. A million dollars. And how is that calculated?

A. It's 10 percent of the -- the court award in

the Chase litigation, plus my expenses and collection.

Q. Okay. So you're seeking $1 million from Lenny
I

Vitullo, which is calculated by 10 percent of what

number?

A. Well, the $9.1 million settlement number.

Q. Okay.

A. And Our expenses of collection.

; Q. Okay. So you're -- you're seeking 10 percent

of the settlement number in JPMorgan -- in the Chase

.
A.

Q.

lawsuit from Mr. Vitullo; is that correct?

Yes .

Are you seeking damages from Fee, Smith, Sharp

& Vitullo. LLP?

A. Yea.

Q. And what is that number?

A. The same number.

Q. Okay. The 5am --

E A. But they're not compounded. They're not.

Q. I understand. I'm just trying to make sure I

}

understand.

And are you seeking the same number from

John Malesovas?

Page 8
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EXHIBIT N, page 4 of 35 

Steven Block- October 17,2018 
Job No. 3034022 

1 A. NO. 

2 Q. Okay. Are you seeking any damages from John 

3 Malesovas? 

4 A. No. 

5 Q. Are you seeking damages from Hopper and 

6 Wassmer? 

7 A. Yes. 

8 Q. And what is that amount? 

9 A. The same number, a million dollars. 

10 Q. Okay. Do you have a written contract signed by 

11 Mr. Vitullo on the Chase lawsuit? 

12 A. No. 

13 Q. Do you have a written contract signed by Fee 

14 Smith, Sharp & Vitullo on the Chase lawsuit? 

15 A. No. 

16 Q. Same question for John Malesovas. 

17 A. No. 

18 Q. Okay. I want to talk about the agreement 

19 between your firm, on the one hand 

20 A. Can I go back and correct a previous answer? 

21 Q. Sure. 

22 1 A. The Hopper, we would be seeking a 

23 million-eight, a 20 percent fee that was in our 

24 Engagement Agreement with them on the -- the Hopper and 

25 Wassmer. 

Veritext Legal Solutions 
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Steven Block - October l7, 2018
Job No. 3034022

A. Nb.

Q. Okay. Are you seeking any damages from John

Maleeovas?

A. No.

Q. Are you seeking damages from Hopper and

Wasamer?

A. Yes.

Q. And what is that amount?

A. The same number, a million dollars.

Q. Okay. Do you have a written contract signed by

Mr. Vitullo on the Chase lawsuit?

A. No.

Q. Do you have a written contract signed by Fee

Smith, Sharp & Vitullo on the Chase lawsuit?

A. No.

Q. Same question for John Malesovaa.

A. No.

Q. Okay. I want to talk about the agreement

between yOur firm, on the one hand —-

A. Can I go back and correct a previous answer?

Q. Sure.

A. The Hopper, we would be seeking a

million-eight, a 20 percent fee that was in our

Engagement Agreement with them on the -- the Hopper and

Waaamer.

Page 9
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EXHIBIT N, page 5 of 35 

Steven Block- October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 terms of that agreement? 

2 A. Yeah. 

3 Q. In person? 

4 A. Well, I don't know if it was in person, but we 1 

5 did discuss it. 

6 Q. Okay. And did you explain to the clients how 

7 the contingency component was going to work in the 

8 agreement? 

9 A. Yes. 

10 Q. Did they ask you questions about that? 

11 A. Yes. 

12 Q. Did you answer questions about that? 

13 A., Yes .. 

14 Q. And did Mr. Vitullo participate in those 

15 conversations in any way? 

16 A. Yes. 

17 Q . Was he at the meet -- was there a meeting in 

18 person? 

19 A. I don't recall. 

20 Q. Are you claiming that Mr. Vitullo sat in a 

21 meeting with you and the clients when they signed your 

22 Engagement Agreement that's Exhibit 1? 

23 A. No. 

24 Q. Okay. All right. Let me show you what I'll 

25 mark as Exhibit 3 to your deposition. 

I_ 
Veritext Legal Solutions 
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Steven Block - October l7. 2018
Job No. 3034022
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terms of that agreement?

A. Yeah.

Q. In person?

A. Well, I don‘t know if it was in person, but we‘

did discuss it.

Q. Okay. And did you explain to the clients how

the contingency component was going to work in the

agreement?

A. Yea.

Q. Did they ask you questions about that?

A. Yes.

Q. Did you answer questions about that?

A. Yes.

Q. And did Mr. Vitullo participate in those

conversations in any way?

A. Yes.

Q. Was he at the meet -- was there a meeting in

person?

A. I don't recall.

Q. Are you claiming that Mr. Vitullo sat in a

meeting with you and the clients when they signed your

Engagement Agreement that's Exhibit 1?

A. No.

Q. Okay. A11 right. Let me show you what I'll
s

mark a3 Exhibit 3 to your deposition.

Page 16
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EXHIBIT N, page 6 of 35 

Steven Block - October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 (Exhibit 3 marked.) 

2 Q. (BY MR. LAUTEN) Mr. Block, I'm showing you --

3 showing you what I've premarked for identification as 

4 Exhibit 3 to your deposition. This is an email dated 

5 November 10, 2015, from Mr. Vitullo to the clients, with 

6 copy to a couple of other people, not you. 

7 Have you ever seen this email before? 

8 A. No. 

9 Q. All right. If you'll look down to the second 

10 to last paragraph. 

11 A. On the first page? 

12 Q. Yes, sir. Of Exhibit 3. The paragraph that 

13 starts, "You have both informed me." Do you see that? 

14 A. Yes. 

15 Q. Quote, "You have both informed me in the past 

16 that you do not want to continue to use Chris McNeill to 

17 litigate this matter and that you feel that certain 

18 things should have been performed by Chris in the 

19 litigation that were not performed." Do you see that? 

20 A. Yes. 

21 Q. At any point in time, did anyone express, to 

22 you or your firm, dissatisfaction that the clients had 

23 as of Novembsr 10, 2015, with you, your firm, or Mr. 

24 McNeill? 

25 A. No. 

Veritext Legal Solutions 
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Steven Block - October l7. 2018
Job No. 3034022

(Exhibit 3 marked.)

Q. (BY MR. LAUTEN) Mr. Block, I'm showing you --

showing you what I've premarked for identification as

Exhibit 3 to your deposition. This is an email dated

November 10, 2015, from Mr. Vitullo to the clients, with

copy to a couple of other people, not you.

Have you ever seen this email before?

A. No.

Q. A11 right. If you'll look down to the second

to last paragraph.

A. On the first page?

Q. Yes, air. Of Exhibit 3. The paragraph that

starts, "You have both informed me." Do you see that?

A. Yea.

Q. Quote, "You have both informed me in the past

that you do not want to continue to use Chris McNeill to

litigate this matter and that you feel that certain

things should have been performed by Chris in the

litigation that were not performed." Do you see that?

A. Yea.

Q. At any point in time, did anyone express, to

you or your firm, dissatisfaction that the clients had

as of November 10, 2015, with you, your firm, or Mr.

McNeill?

A. No.

page 17
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EXHIBIT N, page 7 of 35 

Job No. 3034022 

1 I 
I 

Q. 

Steven Block - October 17, 2018 

All right. 

2 A. And to the contrary/ I believe they hired Chris 

3 on another matter after that date. 

4 MR. LAUTEN: Let me -- let me object to 

5 everything after "no" as nonresponsive. 

6 Q. (BY MR. LAUTEN) Let me show you what I'll mark 

7 for identification Exhibit 4. 

8 (Exhibit 4 marked.) 

9 Q. (BY MR. LAUTEN) Did Chris McNeill ever tell 

10 you that your firm had been terminated from representing 

11 the clients? 

12 A. No. 

13 Q. I'm going to show you what I've premarked for 

14 identification as Exhibit 4 to your deposition. 

15 You'll notice, Mr. Block, that Exhibit 4 is 

16 dated November 11, 2015. Do you see that? 

17 A. Yes. 

18 Q. You would agree with me that this is the next 

19 day after, in timeline order, of Exhibit 3. Exhibit 3 

20 is dated the day before, correct? 

21 A. Yes. 

22 Q. All right. And this is an email from Kelly 

23 Stewart, correct -- I mean -- sorry. 

24 This is an email from Mr. McNeill to Kelly 

25 Stewart, correct? 

Veritext Legal Solutions 
800-336-4000 
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Steven Block - October l7. 2018
Job No. 3034022

Q. All right.

A. And to the contrary, I belieVe they hired Chris

on another matter after that date.

MR. LAUTEN: Let me -- let me object to

everything after "no' as nonresponeive.

Q. (BY MR. LAUTEN) Let me show you what I‘ll mark

for identification Exhibit 4.

(Exhibit 4 marked.)

Q. (BY MR. LAUTEN) Did Chris McNeill ever tell

you that your firm had been terminated from representing

the clients?

A. No.

Q. I'm going to show you what I've premarked for

identification a5 Exhibit 4 to your deposition.

You'll notice, Mr. Block. that Exhibit 4 is

dated November 11. 2015. Do you see that?

A. Yes.

Q. You would agree with me that this is the next

day after, in timeline order, of Exhibit 3. Exhibit 3

is dated the day before, correct?

A. Yes.

Q. A11 right. And this is an email from Kelly

Stewart, correct -- I mean -- sorry.

This is an email from Mr. McNeill to Kelly

Stewart, correct?

Page 18
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EXHIBIT N, page 8 of 35 

Steven Block - October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 A. Yes. 

2 Q. Have you ever seen this email ~efore? 

3 A. No. 

4 Q. Do you see in the second par I mean the 

5 second sentence, quote, "With respect of the rest of the 

6 litigation (which you haven't been involved with), I 

7 will most lik~ly be stepping out which is probably a 

8 good thing b~cause our clients are difficult to please 

9 and are ultimately going to end up on the losing end, at 

10 least in part. " Do you see that? 

11 A. Yes .. 

12 Q. Did Mr. McNeill step out of the Chase lawsuit 

13 in November of 2015? 

14 A. Not to my knowledge. 

15 Q. Did Mr. McNeill ever step out of the Chase 

16 lawsuit at any point in time? 

17 A. No, not to my knowledge. 

18 Q. Did you ever have any conversations with Mr. 

19 McNeill about stepping out of the litigation in November 

20 of 2015? 

21 A. Not -- no. 

22 Q. At any point in time, did you have that 

23 conversation? 

24 A. I had that conversation probably in the last 

25 several months. 

Veritext Legal Solutions 
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12
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24

A. Yea.

Q. Have you ever seen this email before?

A. No.

Q. Do you see in the second par -— I mean the

second sentence, quote. "With respect of the rest of the

litigation (which you haven't been involved with). I

will most likely be stepping out which is probably a

good thing bacause our clients are difficult to please

and are ultimately going to end up on the losing end, at

least in part.“ Do you see that?

A. Yes.

Q. Did Mr. McNeill step out of the Chase lawsuit

in November of 2015?

A. Not to my knowledge.

Q. Did Mr. McNeill ever step out of the Chase

lawsuit at any point in time?

A. No, not to my knowledge.

Q. Did you eVer have any conversations with Mr.

McNeill about stepping out of the litigation in November

of 2015?

A. Not -- no.

Q. At any point 1n time. did you have that

conversation?

A. I had that conversation probably 1n the last

several months.
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EXHIBIT N, page 9 of 35 

Steven Block - October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 I Q. Okay. Is it possible that Mr. McNeill -- is it 

2 I possible the clients terminated the agreement with your 

3 firm without you knowing about it? 

4 A. I guess it•s possible. 

5 Q. Okay. Is it possible that the clients made it 

6 clear to Chris McNeill that they were terminating the 

7 agreement with your firm and you not know about it? 

8 A. No. 

9 Q. Did Mr. McNeill ever tell you that he was 

10 considering getting out of the Chase lawsuit --

11 A. No. 

12 Q. -- in November of 2015? 

13 A. Not on his -- not voluntarily. 

14 Q. Well, involuntarily, did he tell you that the 

15 clients were interested in getting out of the case 

16 involuntarily? 

17 A. No. 

18 Q. All right. So your testimony, under oath, is 

19 you were aware of no dissatisfaction the clients may 

20 have had with your firm, correct? 

21 A, Correct. 

22 Q. And you•re not aware of any conversations that 

23 may have occurred, did occur, or didn't occur between 

24 Chris McNeill, on the one hand; and the clients on the 

25 other hand, with respect to Mr. McNeill stepping out of 

Veritext Legal Solutions 
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Steven Block - October 17. 2018

Q. Okay. Is it possible that Mr. McNeill —- is it

possible the clients terminated the agreement with your

firm without you knowing about it?

A. I guess it's possible.

Q. Okay. Is it possible that the clients made it

clear to Chris McNeill that they were terminating the

agreement with your firm and you not know about it?

A. No.

Q. Did Mr. McNeill ever tell you that he was

considering getting out of the Chase lawsuit ~-

A. No.

Q. —- in November of 2015?

A. Not on his -~ not voluntarily.

Q. Well, involuntarily, did he tell you that the

clients were interested in getting out of the case

involuntarily?

A. No.

Q. A11 right. So your testimony, under oath, is

you were aware of no dissatisfaction the clients may

have had with your firm, correct?

A. Correct.

Q. And you're not aware of any conversations that

may have occurred, did occur, or didn't occur between

Chris McNeill, on the one hand, and the clients on the

other hand. with respect to Mr. McNeill stepping out of

Page 20
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EXHIBIT N, page 10 of 35 

Steven Block- October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 the Chase lawsuit? 

2 MR. TOBEY: Objection, form. 

3 A. I 1 m not aware of any conversations. 

4 Q. (BY MR. LAUTEN) All right. Mr. McNeill, in 

5 2015, what was his legal relationship to your firm? 

6 A. He was a partner. 

7 Q. Okay. He was a partner in 20157 

8 A. Yeah -- yes. 

9 Q. Okay. When he was representing the clients in 

10 any capacity in 2015, would he have been within the 

11 course and scope of his partnership role with your firm? 

12 A. Well, I I don•t know what you mean by 

13 partnership role. He•s a lawyer in the firm. I mean, 

14 that•s -- he practices law, so, yes, he•s --

15 Q. Okay. Well -~ 

16 A. It doesn•t matter whether he was a partner or 

17 ' associate for what he did. 

18 Q. Well, it matters to me, Let me ask it this 

19 way. 

20 Is .there any service that Mr. McNeill 

21 provided to the clients on any matter that he was not 

22 authorized to do on behalf of your firm? 

23 A. Not that r•m aware of. 

24 Q. All right. Let me show you what I•ll mark for 

25 identification as Exhibit 5. 
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Steven Block - October l7, 2018
Joblqo.3034022

the Chase lawsuit?

L

MR. TOBEY: Objection, form.

A‘ I'm not aware of any conversations.

Q. (BY MR. LAUTEN) A11 right. Mr. McNeill, in

2015, what was his legal relationship to your firm?

He was a partner.A.

Q. Okay. He was a partner in 2015?

A. Yeah ~— yes.

Q. okay. When he was representing the clients 1n

any capacity in 2015, would he have been within the

course and scope of his partnership role with your firm?

A. Well, I -- I don't know what you mean by

partnership role. He's a lawyer in the firm. I mean,

that's -- he practices law, so, yes, he's --

Q. Okay. Well ~-

A. It doesn't matter whether he was a partner or

associate for what he did.

Q. Well, it matters to me. Let me aak it this

way.

Is there any service that Mr. McNeill

' provided to the clients on any matter that he was not

authoriZed to do on behalf of your firm?

A. Not that I‘m aware of.

Q. A11 right. Let me show you what I'll mark for

identification as Exhibit 5.

Page 21

Veritext Legal Solutions

800-336-4000



EXHIBIT N, page 11 of 35 

Steven Block - October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 (Exhibit 5 marked.) 

2 Q. (BY MR. LAUTEl-J) Are there any emails -- wh,ile 

3 I get to Exhibit 5, are there any emails between you, on 

4 the one han,d, ar,td Mr. McNeill on the other h<md, in the 

5 representation of the clients, that have not peen 

6 produced in this: lawsuit? 

7 .Jt.. Not to my )<now Ledge. 

8 Q. All right. I've marked Exhibit 5, which is an 

9 email from Mr. Vi tu1Jo to the clients 1 oopy to Mr. 

10 McNeill. Do you see that? 

11 A. Yes. 

12 Q. And this is dq;t,ed November 14, 2 015, correc;t? 

13 A. Yes. 

14 Q, '!;his is thr~ee day$ on the timeline after 

15 Exhibit 4, corre·ct? 

16 A. No. Four days, 

17 Q. Fou·r day§. EXCuse me. I stand corrected. 

18 This is four days later than Exhibit 4) 

19 correct? 

20 A. Correct. 

21 Q. All right. Have you seen this before? 

2.2 A. No. 

23 Q, All right. Did Mr. McNeill attend a meeting on 

24 November :..c-

25 A. well, let me correct that, I hadn't seen it 
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Jobrio.3034022

(Exhibit 5 marked.)

Q. (BY MR. LAUTEN) Are there any emails -- while

I get to Exhibit S. are there any emails between you, on

the one hand, and Mr. McNeill on the other hand, in the

representation of the clients. that have not been

produced in thia lawsuit?

A. Not to my knowledge.

Q. A11 right. I've marked Exhibit s. which is an

email from Mr. Vitullo to the clients, copy to Mr.

McNeill. Do you see that?

A. Yea.

Q. And this is dated November 1‘, 2015, correct?

A. Yes.

Q. This is three days On the timeline after

Exhibit 4, corract?

A. Nb. Four days.

Q. Pour days. Excuse me. I stand corrected.

This is four days later than Exhibit 4,

correct?

A. Correct.

o. All right. Have you seen this before?

A. No.

0, A11 right. Did Mr. McNeill attend a meeting on

Nbvember w-

A. Well, let me correct that. I hadn't seen 1t

Page 22

Vameszegul solutions

7

800436-4000



EXHIBIT N, page 12 of 35 

Steven Block- October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 until the last week. 

2 Q. Okay. Fair enough. 

3 A. I hadn't seen it contemporaneously or any time 

4 around this time. 

5 Q. All right. As of the time that you demanded a 

6 fee on this case in any form, had you seen this document 

7 that is marked as Exhibit 5? 

8 A. No. 

9 Q. All right. Did Mr. McNeill attend a meeting 

10 with the clients and Lenny Vitullo on November 13, 2015? 

11 A. I don't know. 

12 Q. Okay. If you'll look at Exhibit 5, this email, 

13 dated November 14, 2 015, ~ays, "As we discu!3sed 

14 yesterday, the strategy moving forward is as follows:" 

15 Number "1. .McNeill is going to attempt to resolve the 

16 Partition lawsuit and reduce your legal fee exposure. 

17 The remaining issues are the division of the wine, golf 

1£ clubs, personal belongings, and storage costs. You both 

19 will continue to use McNeill to finalize the Partition 

20 lawsuit." Do you see that? 

21 A. Yes. 

22 Q. Number 3, "My firm and my lawyers will 

23 represent you on your claims against Chase Bank on a 

24 contingency fee basis. I will send you a final bill for 

25 my hourly work through the mediation on Monday. I will 
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until the last week.

Q. Okay. Fair enough.

A. I hadn't seen it contemporaneously or any time

around this time.

Q. A11 right. As of the time that you demanded a

fee on this case in any form. had you seen this document

that is marked as Exhibit 5?

A. No.

Q. A11 right. Did Mr. McNeill attend a meeting

with the clients and Lenny Vitullo on November 13, 2015?

A. I don't know.

Q. Okay. If you'll look at Exhibit 5, this email.

dated November 14, 2015. says. "As we discussed

yesterday, the strategy moving forward is as followsz“

Number "1. McNeill is going to attempt to resolve the

Partition lawsuit and reduce your legal fee exposure.

The remaining issues are the division of the wine, golf

clubs, personal belongings, and storage costs. You both

will continue to use McNeill to finalize the Partition

lawsuit." Do you see that?

A. Yes.

Q. Number 3, "My firm and my lawyers will

represent you on your claims against Chase Bank on a

contingency fee basis. I will send you a final bill for

my hourly work through the mediation on Monday. I will
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1 also send you a contingency fee agreement." Do you see 

2 that? 

3 A. Yes. 

4 Q. All right. Do you know if there was a meeting 

5 on November 13th, 2015, where your clients -- I'm sorry 

6 where the clients terminated the agreement with your 

7 firm and the clients with respect to the continued 

8 representation of your firm and the clients on the Chase 

9 lawsuit? 

10 A. Start -- repeat the --

11 Q. Sure. 

12 A. first part of the question. 

13 Q. Do you know if the clients, in a meeting with 

14 your partner, Mr. McNeill, on November 13th, 2015, 

15 terminated your firm insofar as its continued 

16 representation of the clients on the Chase lawsuit? 

17 A. No. I don ' t know. 

18 Q. You don't know, 

19 Have you ever spoken to Mr. McNeill about 

20 what was spoken at the meeting on November 13, 2015, 

21 which is referenced in this exhibit? 

22 A. Well, recently. 

23 Q. Okay. With -- with your lawyer present? I 

24 mean, in the confidential privileged setting? 

25 A. Both, in -- with and without him there. 
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also send you a contingency fee agreement." Do you see

that?

A. Yea.

Q. A11 right. Do you know if there was a meeting

on November 13th, 2015, where your clients -- I'm sorry

—- where the clients terminated the agreement with your

firm and the clients with respect to the continued

representation of your firm and the clients on the Chase

lawsuit?

A. Start -- repeat the --

Q. Sure.

A. -- first part of the question.

Q. Do you know if the clients, in a meeting with

your partner, Mr. McNeill, on November 13th, 2015,

terminated your firm insofar as its continued

representation of the clients on the Chase lawsuit?

A. No. I don't know.

Q. You don't know.

Have you ever spoken to Mr. McNeill about

what was spoken at the meeting on November l3, 2015,

which is referenced in this exhibit?

A. Well, recently.

Q. Okay. With -- with your lawyer present? I

mean, in the confidential privileged setting?

A. Both, in -- with and without him there.
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1 those services in those years? 

2 A. Because Lenny, who was also under the contract 

3 to provide the services under that agreement, told us 

4 that he didn't want us to do anything on the trial. 

5 Q. Okay. So your testimony, under oath, is you 

6 had no obligation to perform any services in 2017 or 

7 2018 because Lenny told you you didn't have to? 

8 A. That's correct. 

9 Q. All right. You have no written contract with 

10 Mr. Vitullo, correct? 

11 A. No. 

12 Q. All right. You have no contract with Fee, 

13 Smith, Sharp & Vitullo, correct? 

14 A. A contract? Well, we have an engagement letter 

15 where they're named in it. 

16 Q. Yeah. They didn't sign your agreement, did 

17 they, sir? 

18 A. They didn't sign it, no. 

19 Q. Did you ask them to sign it? 

20 A. No. 

21 Q. Did you show it to them when you were showing 

22 it to the clients? 

23 A. Yes. 

24 Q. Well, where is the written document where they 

25 were copied in 2012, when you sent the engagement 
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those services in those years?

A. Because Lenny, who was also under the contract

to provide the services under that agreement. told us

that he didn't want us to do anything on the trial.

Q. Okay. So your testimony, under oath, is you

had no obligation to perform any services in 2017 or

2018 because Lenny told you you didn't have to?

A. That's correct.

Q. All right. You have no written contract with

Mr. Vitullo, correct?

A. No.

Q. All right. You have no contract with Fee.

Smith, Sharp & vitullo, correct?

A. A contract? Well, we have an engagement letter

where they‘re named in it.

Q. Yeah. They didn't sign your agreement, did

they, air?

A. They didn't sign it, no.

Q. Did you ask them to sign it?

A. No.

Q. Did you show it to them when you were showing

it to the clients?

A. Yes.

Q. Well, where is the written document where they

were copied in 2012, when you sent the engagement
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1 Q. Did he tell you he told Mr. Vitullo, I will be 

2 stepping out of the probate cases? 

3 A. He told me he was stepping out at Vitullo's 

4 requirement. 

5 Q. Sir, it doesn't ~ay that, does it? 

6 A. That's what he told me. 

7 Q. Okay. So Mr. Vitullo -~ your testimony is that 

8 Mr. Vitullo told Mr. McNeill to step out of the probate 

9 cases? 

10 A. Yes. 

11 Q. Which he did? 

12 A. Yes. 

13 Q. And did no work whatsoever after -w 

14 A. I don't know what work he did. 

15 Q. -- 2015? 

16 A. Well, I think that he did work in 2016. 

17 Q. Did you actually see anyone at your firm do any 

18 work on the Chase lawsuit after November of 2015? 

19 A. No. 

20 Q. Okay. Sir, would you agree with me that if, in 

21 fact, the clients terminated your firm in November 

22 of 2015, that your firm would be entitled to zero 

23 contingent fee in this case? 

24 

25 

A. I don't know. 

Q. All right. Did you read paragraph 3 of your 
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1

o. Did he tell you he told Mr. Vitullo, I will be

stepping out of the probate cases?

A. He told me he was stepping out at Vitullo's

requirement.

Q. Sir, it doesn't Say that. does it?

A. That's what he told me.

Q. Okay. So Mr. Vitullo -- your testimony is that

Mr. Vitullo told Mr. McNeill to step out of the probate

cases?

A. Yea.

Q. Which he did?

A. Yes.

Q. And did no work whatsoever after av

A. I don't know what work he did.

Q. -- 2015?

A. Well, I think that he did work in 2016.

Q. Did you actually see anyone at your firm do any

work on the Chase lawsuit after November of 2015?

A. No.

Q. Okay. Sir. would you agree with me that if, in

fact, the clients terminated your firm in November

of 2015, that your firm would be entitled to zero

contingent fee in this case?

A. I don't know.

Q. A11 right. Did you read paragraph 3 of your
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1 your firm provided, at arty point in time, in any year, 

2 that caused the jury to award 3.6 million in Question 

3 No. 21? 

4 A. Yes. 

5 Q. What legal -- what legal service did your firm 

6 provide that caused the jury to enter 3.6 million in 

7 that blank? 

8 A. I don't know. 

9 Q. Okay. Can you identify any service that you're 

10 aware of, whatsoever, in any year, at any point in time, 

11 that caused the jury to award that number in Question 

12 21? 

13 A. Well, you'll have to ask Chris McNeill; he did 

14 most of the work on this case. 

15 Q. Okay. You -- can you tell me one legal service 

16 that your firm provided that caused the jury to answer 

17 these questions the way they did? 

18 A. I don't know how I don't know what questions 

19 they were given, how they answered them. All I know is 

20 that the legal services we provided were on the early 

21 stages of the trial. 

22 Q. All right. So the answer to my question is, as 

23 you sit here under oath today you cannot identify a 

24 single legal service that your firm provided that caused 

25 the jury to award the money they awarded at trial, 
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your firm provided, at any point in time, in any year,

that caused the jury to award 3.6 million in Question

No. 21?

A. Yes.

Q. What legal -— what legal service did your firm

provide that caused the jury to enter 3.6 million in

that blank?

A. I don't know.

Q. Okay. Can you identify any service that you're

aware of. whatsoever, 1n any year, at any point in time.

that causad the jury to award that number in Question

21?

A. Well. you'll have to ask Chris McNeill; he did

most of the work on this case.

Q. Okay. YOu -— can you tell me one legal service

that your firm provided that caused the jury to answer

these questions the way they did?

A. I don't know how -- I don't know what questions

they were given, how they answered them. A11 I know is

that the legal services we provided were on the early

stages of the trial.

Q. A11 right. So the answer to my question is, as

you sit here under oath today you cannot identify a

single legal service that your firm provided that caused

the jury to award the money they awarded at trial,
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1 had in our agreement. I never knew there was a second 

2 agreement until the last few months. 

3 Q. Okay. 

4 A. I wasn't aware of any of this until this whole 

5 thing opened up, this whole dispute. I always thought 

6 our agreement was the agreement that the trial wa,s held 

7 under. 

8 Q. Okay. And that was true up until the point 

9 that Mr. McNeill told you that he believed that y•all 

10 were under Mr. Vitullo's contract; is that correct? 

11 A. I don't know if -- I don't know if McNeill knew 

12 that Lenny had a signed contract with the client. He 

13 told me that Lenny was going to seek a full contingency 

14 fee engagement with the client, and he assumed that we 

15 would be in that contract, as we were in the original 

16 contract. 

17 Q. He -- Mr. McNeill told you that he assumed that 

18 y'all were a part of the new contract that Mr. Vitullo 

19 got from the clients, correct? 

20 A. Correct. 

21 Q. And you believed that to be true, correct? 

22 A. Today. This is what I now know. 

23 Q. Okay. But you believed it to be true that Mr. 

24 that you're entitled to a fee under the new agreement 

25 for a full contingency Mr. Vitullo got, correct? 
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had in our agreement. I never knew there was a second

agreement until the last few months.

Q. okay.

A. I wasn't aware of any of this until this whole

thing opened up, this whole dispute. I always thought

our agreement was the agreement that the trial was held

under.

Q. Okay. And that was true up until the point

that Mr. McNeill told you that he believed that y'all

were under Mr. Vitullo's contract; is that correct?

A. I don't know if -- I don't know if McNeill knew

that Lenny had a signed contract with the client. He

told me that Lenny was going to seek a full contingency

fee engagement with the client. and he assumed that we

would be in that contract, as we were in the original

contract.

Q. He -- Mr. McNeill told you that he assumed that

y'all were a part of the new contract that Mr. Vitullo

got from the clients, correct?

A. Correct.

Q. And you believed that to be true, correct?

A. Today. This is what I now know.

Q. Okay. But you believed 1t to be true that Mr.

—- that you‘re entitled to a fee under the new agreement

for a full contingency Mr. vitullo got, correct?
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1 A. Well, I don't -- I don't know about anyone. 

2 Q. Okay. But you're telling me as you sit here 

3 today, you don't know whether anybody in your firm 

4 reviewed Exhibit 9? 

5 A. I don't know. 

6 Q. Okay. All right. Well, let's look at it. In 

7 in any event, let's go to page 5 of Exhibit 9. Do 

8 you see paragraph 12? 

9 A. Yes. 

10 Q. It says -- it says, Subsequent -- «subsequently 

11 without the knowledge or consent of B&G, Vitullo and Fee 

12 Smith entered into a separate contingent fee agreement 

13 with Dr. Hopper and Ms. Wassmer.~ Do you see that? 

14 A. Yes. 

15 Q. You've seen documents today that certainly show 

16 that is not true, correct? 

17 MR. TOBEY: Objection, form. 

18 A. No. I haven't seen anything. 

19 Q. (BY MR. CULPEPPER) Well; let's look at some of 

20 the exhibits that we went through. 

21 Are you saying that you and your law 

22 firm -- well, not you personally, but at least Mr. 

23 McNeill with your law firm, wasn't aware that Mr. 

24 Vitullo and his firm were going to enter into a 

25 contingency fee agreement on their own with Ms. Wassmer 
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A. Well, I don't -- I don't know about anyone.

Q. Okay. But you're telling me as you Bit here

today, you don't know whether anybody in your firm

reviewed Exhibit 9?

A. I don't know.

Q. okay. A11 right. Well, let's look at it. In

-- in any event, let's go to page S of Exhibit 9. Do

you see paragraph 12?

A. Yes.

Q. It says -— it says, Subsequent -~ "Subsequently

without the knowledge or consent of B&G, Vitullo and Fee

Smith entered into a separate contingent fee agreement

with Dr. Hopper and Ms. Waasmer." Do you see that?

A. Yes.

Q. You've seen documents today that certainly show

that is not true, correct?

MR. TOBEY: Objection. form.

A. No. I haven't seen anything.

Q. (BY MR. CULPBPPER) Well, let's look at some of

the exhibits that we went through.

Ara you saying that you and your law

firm -- well, not you personally, but at least Mr.

McNeill with your law firm, wasn't aware that Mr.

Vitullo and his firm were going to enter into a

contingency fee agreement on their own with Ms. Wassmer

Page 65
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1 and Mr. Hopper? 

2 A. I think that he was aware that Vitullo was 

3 going to attempt to get them. I don't -- but I don't 

4 think he knew that it was ever executed. 

5 Q. Okay. Whether he actually knew, you're saying 

6 without knowledge, you knew he was trying to enter into 

7 -- Mr. Vitullo was -- a contingency fee agreement on his 

8 own, correct? 

9 A. Well, that's not what this sentence says. 

10 Q. All right. So you're saying you just didn't 

11 know he actually did it? 

12 A. Well, he didn't know that it was entered into. 

13 Q. Okay. You knew he wanted to, you knew he was 

14 trying to, you didn't know whether he did it? 

15 A. Right. 

16 Q. All right. And is it your testimony that as 

17 counsel for Mr. Hopper and Ms. Wassmer, you never 

18 inquired whether they entered into a contingency fee 

19 agreement with Mr. Vitullo and his law firm? 

20 

21 

22 That 

23 

24 

25 

A. Well, he was also counsel for them. 

Q. Sir, I understand that he was also counsel. 

A, Yeah, so --

Q, is not responsive. That's not my question. 

My question is, you were counsel of record 
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and Mr. Hopper?

A. I think that he was aware that Vitullo was

going to attempt to get them. I don't -- but I don't

think he knew that it was ever executed.

Q. Okay. Whether he actually knew, you're saying

without knowledge, you knew he was trying to enter into

-- Mr. Vitullo was -- a coutingency fee agreement on his

own, correct?

A. Well, that's not what this sentence says.

Q. All right. So you're saying you just didn't

know he actually did it?

A. Well, he didn't know that it was entered into.

Q. Okay. You knew he wanted to, you knew he was

trying to, you didn't know whether he did it?

A. Right.

Q. A11 right. And is it your testimony that as

counsel for Mr. Hopper and Ms. Wassmer, you never

inquired whether they entered into a contingency fee

agreement with Mr. Vitullo and his law firm?

A. Well. he was also counsel for them.

Q. Sir, I understand that he was also counsel.

That ~-

A. Yeah. so --

Q. -— is not responsive. That’s not my question.

My question is, you were counsel of record
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1 about Mr. Vitullo or hie firm. 

2 Q. And fair enough. You're -- you're not aware of 

3 any complaints Mr. Hopper -- excuse me -- yeah, Mr. 

4 Hopper or Ms. Wassmer ever had with entering -- entering 

5 into a contingency fee agreement with Lenny Vitullo and 

6 his firm? 

7 A. I never knew about that agreement. 

8 Q. And as you sit here today, is it your 

9 understanding that no one in your firm ever had any 

10 discussions about the contingency fee agreement? 

11 A. I don't know. 

12 Q. You don' t even know t ,oday? 

13 A. I don't know today. 

14 Q. All right. I'm going to hand you another 

15 exhibit, 28. 

16 

1? 

18 

19 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

MR. TOBEY: What's the number? 

THE WITNESS: 10. 

MR. CULPEPPER~ No. It's 10. I'm sorry. 

(Chatter) 

(Exhibit 10 marked.) 

MR. CULPEPPER: Ali right. Exhibit 10 . 

MR. PENNINGTON: What is that, Tom? J1,1st 

MR. CULPEPPER: I'm going to hand you --

MR. PENNINGTON: Oh. 
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15

16

17

18

19

20
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about Mr. Vitullo or hie firm.

Q. And fair enough. You're -- you're not aware of

any complaints Mr. Hopper -- excuse me -- yeah. Mr.

Hopper or Ms. Waasmer ever had with entering -- entering

into a contingency fee agreement with Lenny Vitullo and

his firm?

A. I never knew about that agreement.

Q. And as you Bit here today, is it your

understanding that no one in your firm ever had any

discussions about the contingency fee agreement?

A. I don't know.

Q. You don't even know today?

A. I don't know today.

Q. A11 right. I'm going to hand you another

exhibit, 28.

MR. TOBEY: What's the number?

THE WITNESS: 10.

MR. CULPEPPER: No. It's 10. I'm sorry.

(Chatter)

(Exhibit 10 marked.)

MR. CULPEPPER: All right. Exhibit 10.

MR. PENNINGTON: What is that, Tom? Just

MR. CULPEPPER: I'm going to hand yo ~-

MR. PENNINGTON: Oh.
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1 MR. CULPEPPER: I think I've got multiple 

2 ones of this one. 

3 MR. PENNINGTON: Thank you. 

4 MR. CULPEPPER: Robert, I think I've got 

5 another one for you. 

6 MR. TOBEY: Thanks. 

7 Q. (BY MR. CULPEPPER) Take a look at Exhibit 10, 

8 sir. Have you got it? H~ve you had a chance to look at 

9 it? 

10 A. Oh, yeah. 

11 Q. All right. All right. So Exhibit 10 -- is 

12 Exhibit 10 an email from Mr. McNeill to you dated 

13 November 28, 2017? 

14 A. Yes. 

15 Q. All right. And is this -- is it your 

16 understanding that this e -- in this email Mr. McNeill 

17 was explaining to you his recollection of events so that 

18 you can proceed with your case against Wassmer and 

19 Hopper and Vi tulle? 

20 A. Yes. 

21 Q. All right. In the second paragraph he says, We 

22 provided services under the engagement letter from 

23 October '12 until shortly after the mediation of the 

24 matter was held on November 9th, 2015. Do you see that? 

25 A. I see that. 
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MR. CULPEPPER: I think I've got multiple

ones of this one.

MR. PENNINGTON: Thank you.

MR. CULPEPPER: Robert, I think I've got

another one for you.

MR. TOBEY: Thanks.

Q. (BY MR. CULPEPPER) Take a look at Exhibit 10,

sir. Have you got it? Have you had a chance to look at

it?

A. 0h, yeah.

Q. All right. All right. So Exhibit 10 -- ia

Exhibit 10 an email from Mr. McNeill to you dated

November 28, 2017?

A. Yes.

Q. All right. And is this -- is it your

understanding that this e -- in this email Mr. McNeill

was explaining to you his recollection of events so that

you can proceed with your case against Wasamer and

Hopper and Vitullo?

A. Yes.

Q. A11 right. In the second paragraph he says, We

provided services under the engagement letter from

October '12 until shortly after the mediation of the

matter was held on November 9th, 2015. Do you Bee that?

A. I see that.
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1 Q. And is that your understanding that that's 

2 accurate? 

3 A. I don't think that's accurate. 

4 Q. Okay. So you think -- what -- what have you 

5 done to determine that's not accurate? 

6 A. Well, Chris McNeill has told me that he did 

7 work for them in '16. 

8 Q. Well, he didn't tell you that in November 28th, 

9 2017, right? 

10 A. Oh, 1 see. Well -- I think what Chris meant 

11 here was under the engagement letter as a -- the initial 

12 engagement. And then there was a second engagement, but 

13 there wasn't a second Engagement Agreement, and that was 

14 what he did in 2016. 

15 Q. You totally confused me. The only agreement 

16 I've ever seen is Exhibit 1. 

17 A. Yeah. Well, what I'm saying is there were two 

18 different things they had us do. 

19 Q. The partition lawsuit and the other lawsuit? 

20 A. Yeah. 

21 Q. Okay. So there's a Chase lawsuit --

22 A. And the partition 

23 Q. ~- and there's a partition lawsuit. 

24 A. Right. The partition lawsuit went into '16, I 

25 believe. 
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Q. And is that your understanding that that's

accurate?

A. I don't think that's accurate.

Q. Okay. So you think -- what —- what have you

done to determine that's not accurate?

A. Well, Chris McNeill has told me that he did

work for them in ‘16.

Q. Well, he didn't tell you that in Nbvember 28th.

2017, right?

A. Oh, I see. Well -- I think what Chris meant

here was under the engagement letter as a -- the initial

engagement. And then there was a second engagement, but

there wasn't a second Engagement Agreement, and that was

what he did in 2016.

Q. You totally confused me. The only agreement

I've ever seen i3 Exhibit 1.

A. Yeah. Well, what I‘m saying is there were two

different things they had us do.

Q. The partition lawsuit and the other lawsuit?

Yeah.

Okay. So there's a Chase lawsuit --

A

Q

A. And the partition -—

Q ~- and there's a partition lawsuit.

A Right. The partition lawsuit went into '16, I
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1 Q. All right. Fair enough. 

2 But as far as the Chase lawsuit went, that 

3 sentende is acdurate, you - -

4 A. I believe -- I mean, I -- I take him at his 

5 word, let me say it that way. 

6 Q. All right. All I'm interested in right now is 

7 the Chase lawsuit. 

8 A. Okay. 

9 Q. But you understood there were two separate 

10 matters to be handled separately, true? 

11 A. Yes. 

12 Q. And as a lawyer, your obligation was to 

13 document what you did separately on your billing 

14 statements for the Chase lawsuit and for the partition 

15 lawsuit? 

16 A. Yes. 

17 Q. And, ih fact, I'll represent to you, sir, I've 

18 seen emails -- we can look at them -- where you kind of 

19 got after Mr. McNeill for making sure the clients 

2 o understood that you were billing them separately - -

21 

22 

23 

24 

25 

A. On the partition? 

Q. on the partition lawsuit. 

A. Yes. 

Q. Have you seen those emails? 

A. Well, I haven't ~een them recently, no. 
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Q. A11 right. Fair enough.

But as far as the Chase lawsuit went. that

sentence is accurate, you --

A. I believe -- I mean, I -- I take him at his

word. let me say it that way.

Q. A11 right. A11 I'm interested in right now is

the Chase lawsuit.

A. Okay.

Q. But you understood there were two separate

matters to be handled separately, true?

A. Yes.

Q. And as a lawyer, your obligation was to

document what you did separately on your billing

statements for the Chase lawsuit and for the partition

lawsuit?

A. Yes.

Q. And. in fact, I'll represent to you, sir, I've

seen emails -- we can look at them -- where you kind of

got after Mr. McNeill for making sure the clients

understood that you were billing them separately -—

A. 0n the partition?

—- on the partition lawsuit.

. Yea.

Have you seen those emails?
P9»?

Well, I haven't seen them recently, no.
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1 Q. Right. And after November '15, according to 

2 Mr. McNeill's email, you really weren't involved in the 

3 Chase case any longer, correct? 

4 A. No, I don't I understand the Opposite. 

5 Q. Sir, didn't we just look at Mr. McNeill's email 

6 and that's exactly what he said? 

7 A. Well, when you talk to Mr. McNeill, I think 

8 you'll find that he did things after that date on this 

9 trial --

10 Q. Okay. So 

11 A. okay? 

12 Q. So Mr. McNeill, when he said -- when he's 

13 telling you and y'all are preparing to get your story 

14 straight for this lawsuit, that he was out after --

15 shortly after mediation in November of-- 9th, 2015, is 

16 it your testimony that's incorrect? 

17 A. I don't know. You -- what -- what was your 

18 question? 

19 Q. Exhibit 10, sir. The second paragraph, when he 

20 says y'all were out after November 9th, 2015, did you 

21 understand that to be true? 

22 A. Where does it say he was out? 

23 Q. It says, We provided services under the 

24 engagement letter from October '12 until shortly after 

25 the mediation was held 
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Q. Right. And after November ‘15, according to

Mr. McNeill'a email, you really weren't involved in the

Chase case any longer, correct?

A. No, I don‘t -~ I understand the Opposite.

Q. Sir, didn't we just look at Mr. McNeill'a email

and that's exactly what he said?

A. Well, when you talk to Mr. McNeill, I think

you'll find that he did things after chat date on this

trial ~-

Q. Okay. So ~-

A. —- okay?

Q. So Mr. McNeill, when he said —- when he's

telling you and y'all are preparing to get your story

straight for this lawsuit, that he was out after ~-

ahortly after mediation in November of ~~ 9th. 2015, is

1t your testimony that's incorrect?

A. I don't know. You -- what -- what was your

question?

Q. Exhibit 10, sir. The second paragraph, when he

says y'all were ouc after November 9th, 2015, did you

understand that to be true?

A. Where does it say be was out?

Q. It says, We provided services under the

engagement letter from October '12 until shortly after

the mediation was held --
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1 A. I think that's untrue. 

2 Q. on September 9th. 

3 All right. Fair enough. So you don't 

4 believe he was true. 

5 What services did you -- are you telling us 

6 that you provided in the Chase lawsuit after November 

7 2015? 

8 A. I did not provide any service. 

9 Q. All right. What services did the law firm 

10 provide after November 9th, 2015? 

11 A. You'll have to ask McNeill. 

12 Q. All right. Well, McNeill, I don't need to ask 

13 him. He's already told me in this email that he didn't 

14 provide any services on after November 9th. 

15 A. Well, I heard -- I know I know differently. 

16 Q. All right. So the billing statements for the 

17 Chase matter reflect the services that you provided 

18 after November 9th, true? 

19 A. I don't know. 

20 Q. Well, should they, sir? 

21 A. No. 

22 Q. Okay. So your bills do not need to reflect the 

23 work you did on the Chase lawsuit after November 9th 

24 A. No. 

25 Q. -- 2015? 
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10
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A. I think that's untrue.

Q. —— on September 9th.

A11 right. Fair enough. So you don't

believe he was true.

What services did you -- are you telling us

that you provided in the Chase lawsuit after November

2015?

A. I did not provide any service.

Q. All right. What services did the law firm

provide after November 9th, 2015?

A. You'll have to ask McNeill.

Q. A11 right. Well, McNeill. I don't need to ask

him. He's already told me in this email that he didn't

provide any services on -- after November 9th.

A. Well, I heard -- I know —- I know differently.

Q. A11 right. So the billing statements for the

Chase matter reflect the services that you provided

after November 9th, true?

A. I don't know.

Q. Well, should they, sir?

A. No.

Q. Okay. So your bills do not need to reflect the

work you did on the Chase lawsuit after November 9th —e

A. No.

Q. -- 2015?
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1 Q. It • s not --

2 A. with Vitullo. 

3 Q. Mr. Vitullo•s contract? 

4 A. Sure, it is. 

5 Q. Mr. Vitullo is not a signatory to this 

6 agreement, is he? 

7 A. Well, that doesn•t make it not his. 

8 Q. Okay. In your ~-

9 A. In my 

10 Q. that•s your position? 

11 A. Absolutely. 

12 Q. Fine. But let•s look at the terms, sir. This 

13 since you wrote this contract up, correct? 

14 A. Not Exhibit A. 

15 Q. Sir, whether you, yourself, drafted this, this 

16 is your agreement that you presented to Hopper and 

17 Wassmer to sign, true? 

18 A. rt•s our joint agreement of the firm and 

19 Vitullo. 

20 Q. Okay. Vitullo -- we already went through it. 

21 He didn•t sign this agreement, correct? 

22 A. Well, he didn•t sign it, but he brought the 

23 client in. 

24 Q. Okay. Let•s look at that. Let•s look at the 

25 agreement. The agreement says you will retain him, 
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Q. It's not --

A. -- with Vitullo.

Q. —- Mr. Vitullo'a contract?

A. Sure, it is.

Q. Mr. Vitullo is not a signatory to this ‘

agreement, is he?
I

A. Well, that doesn't make 1t not his.
'

Okay. In your ~-

In my --
1

-- that's your position?
?9?o

Absolutely.

Q. Fine. But let's look at the terms, sir. This

—- since you wrote this contract up, correct?

A. Not Exhibit A.

Q. Sir, whether you, yourself, drafted this, this

is your agreement that you presented to Hopper and

Wassmer to sign, true?

A. It‘s our joint agreement of the firm and

vitullo.

Q. Okay. Vitullo -- we already went through it.

He didn't sign this agreement, correct?

A. Well, he didn't sign it, but he brought the

client in.

Q. Okay. Let's look at that. Let's look at the

agreement. The agreement says you will retain him,
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1 correct? 

2 A. Yes . 

3 Q. Okay. And let ' s go to -- let ' s go to 

4 exhibit -- excuse me, it 1 s the -- they 1 re not page 

5 the pages aren't numbered. But see where it says Legal 

6 Services Agreement? 

7 A. Yes . 

8 Q . All right. Do you see the third page of that 

9 where it says Attorney/Client Relationship? 

10 A. Yes. 

11 Q. Okay. The first sentence says, 11 This Legal 

12 Services Agreement creates an attorney/client 

13 relationship only be t ween the Firm and you. 11 Correct? 

14 A . Yes. 

15 Q. All right. And, once again , you've got Chis 

16 word 11 Firm 11 with a capital F, right? 

17 A . Yes. 

18 Q. And how is firm defined in the agreement , sir, 

19 in page 1? 

20 A. Block & Garden. 

21 Q. Not Vitullo, correct? 

22 A. Correct. 

23 Q. All right . And so do you agree with your own 

24 contract that says this agreement only creates an 

25 attorney/client relationship between the F ' rm and Hopper 
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correct?

A. Yes.

Q. Okay. And let's go to -~ let's go to

exhibit -- excuse me, it's the -- they're not page --

the pages aren't numbered. But see where it says Legal

Services Agreement?

A. Yes.

Q. A11 right. Do you aee the third page of that

where it says Attorney/Client Relationship?

A. Yes.

Q. Okay. The first sentence says, "This Legal

Services Agreement creates an attorney/client

relationship only between the Firm and you." Correct?

A. Yea.

Q. A11 right. And, once again, you've got this

word "Firm“ with a capital F, right?

A. Yea.

O. And how is firm defined in the agreement. air,

in page 1?

A. Block & Garden.

Q. Not Vitullo, correct?

A. Correct.

Q. A11 right. And so do you agree with your own

contract that Bays this agreement only creates an

attorney/client relationship between the Firm and Hopper
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I 
1 and Wassmer? 

2 A. No. 

3 Q. Okay. So as you sit here today, is it your 

4 testimony to Judge Martin that this agreement created an 

5 attorney/client relationship between Mr. Vitullo and his 

6 firm and Hopper and Wassmer? 

7 A. Either this, or his own agreement. 

8 Q. Have you seen --

9 MR. LAUTEN: Objection, nonresponsive. 

10 Q. (BY MR. CULPEPPER) -- his own agreement? 

11 A. Huh? 

12 Q. Have you seen his own agreement? 

13 A. No. 

14 Q. All right. Do you know whether he even had his 

15 own agreement in 2012? 

16 A. I don't know. 

17 Q. All right. So yoti don't knbw that either? 

18 A. I don't know. 

19 Q. All right. Did you ever ask him? 

20 A. No. 

21 Q. All right, What the agreement actually says is 

22 that you're authorized to hire Mr. Vitullo, correct? 

23 A. Yes. 

24 Q. All right. And you did not send any agreement 

25 to Mr. Vitullo to indicate you had hired him on the 
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and Waasmer?

A. No.

Q. Okay. So as you sit here today, is it your

testimony to Judge Martin that this agreement created an

attorney/client relationship between Mr. Vitullo and his

firm and Hopper and Wassmer?

A. Either this, or his own agreement.

Q. Have you seen o-

‘

MR. LAUTEN: Objection. nonreaponsive.

(BY MR. CULPEPPER) -- his own agreement?

Huh?

Have you seen his own agreement?

?
O

b

O

No.

Q. A11 right. Do you know whether he even had his

own agreement in 2012?

I

A. I don't know.

Q A11 right. So you don't know that either?

A I don't know.

Q. A11 right. Did you ever ask him?

A NO.

Q. All right. What the agreement actually says is

that you're authorized to hire Mr. vitullo, correct?

A. Yes.

Q. .All right. And you did not send any agreement

to Mr. Vitullo to indicate you had hired him on the

Page 99

Varitext LegalVSolutions

800-336-4000



EXHIBIT N, page 29 of 35 

Steven Block- October 17, 2018 
Job No. 3034022 

1 clients' behalf for the Chase case, true? 

2 A. I don't know that. 

3 Q. Have you seen any document that you have 

4 provided to Mr. Vitullo or his firm setting out the 

5 terms of which you've hired him? 

6 A. I think -- I believe he saw this agreement. 

7 MR. LAUTEN: Object. Object, 

8 nonresponsive. 

9 MR. CULPEPPER: And I've got to make that 

10 same objection; it's nonresponsive. 

11 Q. (BY MR. CULPEPPER) That's not my question. 

12 Have you seen --

13 A. I have not seen any document. 

14 Q. All right. And you're certainly not aware of 

15 any such document? 

16 A. I'm not aware of any document. 

17 Q. But in your partition case, you did hire other 

18 lawyers, correct? 

19 A. Not that I'm aware of. 

20 Q. So you're not aware that you hired other 

21 counsel to assist on the partition lawsuit? 

22 A. Well 1 I'm not sure what you mean by that. I 

23 mean, I think there might have been -- I don't remember 

24 if there was an appeal of that case. I can't recall. 

25 There was some -- one case, one of the matters involved 
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clients' behalf for the Chase case, true?

A. I don't know that.

Q. Have you seen any document that you have

provided to Mr. Vitullo or his firm setting out the

terms of which you've hired him?

A. I think -~ I believe he saw this agreement.

MR. LAUTEN: Object. Object,

nonreaponaive.

MR. CULPEPPER: And I‘ve got to make that

same objection; it's nonresponsive.

Q. (BY MR. CULPEPPER) That's not my question.
;

Have you seen --
f

A. I have not seen any document.

Q. A11 right. And you‘re certainly not aware of l

any such document?
‘

A. I'm not aware of any document.
,

Q. But in your partition case, you did hire other:

lawyers, correct?

A. Not that I'm aware of.

Q. So you're not aware that you hired other

counsel to assist on the partition lawsuit?

A. Well, I'm not sure what you mean by that. I

mean, I think there might have been -- I don't remember

if there was an appeal of that case. I can't recall.

There was some -- one case, one of the matters involved
l

I
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1 I, STEVEN BLOCK, have read the foregoing 

deposition and hereby affix my signature that same is 

2 true and correct, except as noted above. 

3 

4 

5 

6 

7 THE STATE OF 

8 COUNTY OF 

9 

STEVEN BLOCK 

} 

10 Before me, --------- ------- ' on this day 

11 personally appeared STEVEN BLOCK, known to me (or proved 

12 to me under oath or through 

13 (description of identity card or other document) to be 

14 the person whose name is subscribed to the foregoing 

15 instrument and acknowledged to me that they executed the 

16 same for the purposes and consideration therein 

17 expressed. 

18 Given under my hand and seal bf office this 

19 day of 

20 

21 I 

22 

23 

24 

25 

------------- , 

NOTARY PUBLIC IN AND FOR 

THE STATE OF 

COMMISSION EXPIRES: 
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I, STEVEN BLOCK, have read the foregoing

deposition and hereby affix my signature that same is

true and correct, except a3 noted above.

STEVEN BLOCK

THE STATE or )

COUNTY or )

Before me, , on this day

personally appeared STEVEN BLOCK, known to me (or proved

to me under oath or through )

(description of identity card or other document) to be

the person whose name ia subscribed to the foregoing

I instrument and acknowledged to me that they executed the

.
same for the purposes and consideration therein

expressed.

Given under my hand and seal of office this

day of . .

NOTARY PUBLIC IN AND FOR

THE STATE OF

COMMISSION EXPIRES:
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1 JAMS ARBITRATION TRIBUNAL 

2 BLOCK, GARDEN & MCNEILL, 

LLP f/k/a BLOCK & GARDEN, 

3 LLP, 

4 Claimant, 

5 vs. 

6 LAURA WASSMER, DR. STEPHEN 

HOPPER, FEE, SMITH, SHARP 

7 & VITULLO, LLP and ANTHONY 

L. VITULLO, 

8 

Respondents. 

9 

ARBITRATION NO. 

1310023697 

REPORTER'S CERTIFICATION 

10 DEPOSITION OF STEVEN BLOCK 

OCTOBER 17, 2018 

11 I, Claudia White, Certified Shorthand Reporter in 

12 and for the State of Texas, hereby certify to the 

13 fbllowing: 

14 That the witness, STEVEN BLOCK, was duly sworn by 

15 the officer and that the transcript of the oral 

16 depo$ition is a true record of the testimony given by 

17 the witness; 

18 That the deposition transcript was submitted on 

19 October 25, 2018, to the witness or to the attorney for the 

20 witness for examination, signature and return to 

21 VERITEXT LEGAL SOLUTIONS by November 19, 2018; 

22 That the amount of time used by each party at the 

23 deposition is as follows: 

24 Mr. Robert L. Tobey, Esq. - 0 0 HOURS : 0 0 MINUTE ( S) 

Mr. James E. Pennington - 01 HOURS:44 MINUTE(S) 

25 Mr. Brian P. Lauten, Esq. - 01 HOURS:OS MINUTE(S) 
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I

1 JAMS ARBITRATION TRIBUNAL
’

BLOCK, GARDEN & MCNBILL, )

lLLP f/k/a BLOCK & GARDEN,

LLP,

Claimant,

>

)

)

)

)

vs. ) ARBITRATION N0.

) 1310023697

LAURA WASSMER. DR. STEPHEN )

HOPPER, FEE, SMITH, SHARP )

a VITULLo, LLP and ANTHONY )

)

)

)

L. VITULLO.

Respondents.

REPORTER'S CERTIFICATION

DEPOSITION 0P STEVEN BLOCK

OCTOBER 17, 2018

I, Claudia White, Certified Shorthand Reporter in

and for the State of Texas, hereby certify to the

following:
'

That the witness, STEVEN BLOCK, was duly sworn by
the officer and that the transcript of the oral

I

deposition is a true record of the testimony given by
the witness;

That the deposition transcript was submitted on
October 25, 2018, to the witness or to the attorney for the

witness for examination, signature and return to

l VERITEXT LEGAL SOLUTIONS by November 19, 2018;

That the amount of time used by each party at the

deposition is as follows:

Mr. Robert L. Tobey, Esq. - oo HOURs:oo MINUTEIS)

Mr. Brian P. Lauten. Esq. - 01 HOURS:OS MINUTE(S)
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Mr. Thomas A. Culpepper, Esq. - 01 HOUR5:O5
202

MINUTEIS)

Mr. Daniel Toatrud, Esq. - 00 HOURS:DD MINUTE£SJ
That pursuant to infOrmation giVEn to the

Deposition.officer at the time saié testimony was taken,

the following includes counsel for all parties of

record:

Mr. Robert L. Tobey, an., Attorney for Claimant
Mr. James E. Penningtnn. Attorney for Respanéent

wasamer and Hopper
Mr. Brian P. Lauteu, Esq.. Attorney for Respondent

Fee Smith and Anthony Vitullo

Mr. Thomas A. Culpepper, Esq., Attorney for

Respondent Fee Smith and Anthony Vitullo
Mr. Daniel Tostrud, Esq., Attorney Ear Respondent

John Malesovas
I further certify that I am neither counsel for,

related to, nor employed by any oi the parties Or

attorneya in the action in which this proceeding was

taken, and further that I am not financially Dr

atherwise interested in the autcome of the action.

Further certification requirements pursuant to Rule

203 of TRCP will be certified to after they have

occurred.

Certified to by ma this 22nd day of October, 2013.

Wwwfléa p51 Mr?
Claudia White, Texas CSH #3242

Expiration Date: 12/31/18

VERITEXT LEGAL SOLUTIONS

Veritext Registration No.571

BUG Throckmorton. Suite 1600

Fort Worth, Texas 36102

Phone: 817-336—3042
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Fax: 817-335-1203 

203 

1 FUR'rHER CERTIFICATION 

2 The original deposition was/was not returned to the 

3 deposition officer on 

4 If returned, the attathed Changes and Signature 

5 page contains any changes and the reasons therefor; 

6 If returned, the original deposition was delivered 

7 to Mr. Thomas Culpepper, Custodial Attorney; 

8 That $ ------ is the deposition officer's 

9 charges to the Respondents for preparing the original 

10 deposition transcript and any copies of exhibits; 

11 That the deposition was delivered in accordance 

12 with Rule 203.3, and that a copy of this certificate was 

13 served on all parties shown herein on and filed with the 

14 Clerk. 

15 

16 

17 

18 

1 9 

20 

21 

22 

23 

24 

25 

Certified to by me this 

--------------------' 2018. 

day of 

/ /}, '?, 
'ly,!~· ~ L'huJ2. /i) ;.J.f' 

Claudia White 

Texas CSR #8242 

Expiration Date: 12/31/18 

VERITEXT LEGAL SOLUTIONS 

Veritext Registration No. 571 

300 Throckmorton, Suite 1600 

Fort Worth, Texas 76102 

(800)336-3042 (800)336-4000 

Vedtext Legal Solutions 
800-336-4000 

Page 203 
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Steven Block - October 1‘7, 2018

Job No. 3034022

Fax: 817-335-1203

203

FURTHER CERTIFICATION

The original deposition was/wae not returned to the

deposition officer on z

If returned, the attached Changea and signature

page contains any changes and the reasons therefor;

If returned, the original deposition was delivered

to Mr. Thomas Culpepper, Custodial Attorney;

That $ is the deposition officer's

charges to the Respondents for preparing the original

deposition transcript and any copies of exhibits:

That the deposition was delivered in accordance

with Rule 203.3, and that a copy of this certificate was

served on all parties shown herein on and filed with the

Clerk.

Certified to by me this day of

, 2018.

—__—.._.._u__

__4

(WW'afiuOI/éW1
Claudia White

Texas CSR #8242

Expiration Date: 12/31/18

VERITEXT LEGAL SOLUTIONS

Veritext Registration No. 571

300 Throckmorton, Suite 1600

Fort Worth, Texas 76102

(800)336-3042 (800)336-4000

Page 203

Veritaxt Legal Solutions

A 7

800336-4000
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.. . 

'rom: 

Sent: 
To: 
Subject : 
Attachments: 

Christopher McNeill 
Tuesday, November 28, 2017 11:42 AM 
Steven Block 

Hopper/Wassmer engagement 
Re Engagernent.htm; BG Engagement Letter.pdf 

See narrative below and feel free to edit. 

We were engaged by Stephen Hopper and Laura Wassmer in October 2012 pursuant to the attached engagement letter. 
Based on the attached email from Ms. Wassmer, Lenny Vitullo was familiar with the proposed terms of our engagement. 
Those terms were in fact based upon our discussions with Mr. Vitullo; as he was the one who referred the client to us. 
Mr. Vitullo desired for Block & Garden, LLP to handle the probate issues until the appeal from the probate court was 
resolved and the clients' claims against JP Morgan Chase were ready to proceed. We had previously worked with Mr. 
Vitullo and his firm on several occasions in a similar fashion where we would handle the case and then he would step in 
and try the case if it was not resolved by settlement prior to trial. 

We provided services under the engagement letter from October 2012 until shortly after the mediation of the matter 
was held on November 9, 2015. Dllrlng that approximately three year period, we provided hundreds of hours of services 
including review of documents, attendance at hearings, and consultations with the clients. We did not keep accurate or 
complete records of our time given the hybrid contingency nature of the engagement. Of the $100,000 payable to us for 
our pre-trial services, we only received approximately $50,000. We also handled, as a separate matter on an hourly basis 
l)ecause it was not part of the original scope of engagement, the defense of the clients in a partition lawsuit brought in 

: )alias County district court by Jo Hopper (the surviving spouse). 

Shortly after the November 2015 mediation, after it became clear that the dispute would not settle, Lenny Vitullo took 
over the prosecution of the claims against JP Morgan Chase. He also facilitated the clients' retention of James Bell, an 
experienced solo litigator, to assist with the defense of counterclaims against the clients. The clients instructed me at 
that time to let Mr. Vitullo and Mr. Bell proceed with the management of the case, but have never terminated our 
engagement. To this date Christopher McNeill remains counsel of record in the lawsuit, We did not Jearn that Mr. Vitullo 
and his firm had executed a new engagement letter with the clients until after a verdict was rendered in the lawsuit. 

Christopher M. McNeill 

Block Garden & McNeill, LLP 
Sterling Plaza 
5949 Sherry Lane, Suite 900 
Dallas, TX 75225 
Direct: 214-866-0994 
Main: 214-866-0990 
Facsimile: 214-866-0991 
Website: http://www.bgvllp.com 
Email: rncneill@bgvllp.com 

This e-mail message is for the sole use of the intended recipient(s) and may contain confidential and privileged 
.'!formation. Any unauthorized review, use, disclosure, or distribution is prohibited. Jf you are not the intended recipient, 
please contact the sender by reply e-mail and destroy all copies of the original message. 

1 

Waflam An ela

'rom: Christopher McNeill

Sent: Tuesday, November 28, 2017 11:42 AM
To: Steven Block

Subject: Hopper/Wassmer engagement

Attachments: Re Engagementhtm; BG Engagement Letterpdf

See narrative below and feel free to edit

We were engaged by Stephen Hopper and Laura Wassmer in October 2012 pursuant to the attached engagement leuer.

Based on the attached emaii from Ms. Wassmer. Lenny Vltullo was familiar with the proposed terms of our engagement.

Those terms were in fact based upon our discussions with Mr. Vitullo, as he was the one who referred the client to us.

Mr. Vltullo desired for Block & Garden, LLP to handle the probate issues untll the appeal from the probate court was
resolved and the clients' claims against JP Morgan Chase were ready to proceed. We had previously worked with Mr.

Vitullo and hls firm on several occasions in a simflar fashion where we would handle the case and then he would step in

and try the case if it was not resolved by setttement prior to trlal.

We provided services under the engagement letter from October 2012 until shortly after the mediation of the matter

was heId on November 9, 2015. During that approximately three year period, we provided hundreds of hours of services

including review of documents. attendance at hearings, and consultations with the clients. We did not keep accurate or

complete records of our lime given the hybrid contingency nature of the engagement. 0f the $100,000 payable to us for

our pre-trial services, we onty received approximately $50,000. We also handled, as a separate matter on an hourly basis

because it was not part of the original scope of engagement, the defense of the clients in a partition lawsuit brought in

)allas County district court by Jo Hopper (the surviving spouse).

Shortly after the November 2015 mediation, after it became clear that the dispute would not settle, Lenny Vituflo wok
aver the prosecution of the daims against JP Morgan Chase. He also facilitated the dients’ retention of James Bell, an

experienced solo litigator, to assist wlth the defense of counterclalms against the clients. The clients Instructed me at

that time to let Mr. Vitullo and Mr. Bell proceed with the management of the case, but have never terminated cur

engagement. To this date Christopher McNeil! remains counsel of record in the lawsuit. We dld not learn that Mr. Vitulla

and his firm had executed a new engagement letter with the clients until after a verdict was rendered in the |awsult.

Christopher M. McNeill

Block Garden & McNeill, LLP

Sterling Plaza

5949 Sherry Lane, Suite 900

Dallas, TX 75225

Direct: 214-866-0994

Main: 214-866-0990

Facsimile: 214-866-0991

Website: hnpfiwwwbgvllgcom
Email: mgneillngvllgcom

This e-mail message isfor the sate use of the intended reclplenfls) and may contain confidential and privileged

nformalion. Any unauthorized review, use, disclosure, or distribution is prohibited. Ifyou are not the Intended recipient,

ptease contact the sender by reply e-mai! and destroy all copies of the original message.
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IRS Circular 230 Notice: To ensure compliance with requirements Imposed by the 'IRS, we advise you that any U.S. tax 
advice contained In this communication {including any attr;~chments) Is not intended or written to be used, and cannot be 
used, (i) to ovoid penalties und r the Internal Revenue Code or (li) to promote, market, or recommend to another party 

,, ; _ ·ny transaction or matter addressed herein. " · 

DISCLAIMER REGARDING UNIFORM ELECTRONlC TRANSACTIONS ACT {UETA): If this communic(ltion concerns 
negotiation of a contract or agreement, the UE1A does not apply to this communication~ Contr41.ctjonnat1on In this 
matter shall occur only with manually afflxed orlglnalslgnature$ on original docQments. 

IRS Circular230 Notice: To ensure compliance with requirements Imposed by the MS, we advise you that any 0.3. tax

advice contained In this communlmtlon {Including any attachmen rs) Is not Intended or written to be used, and cannot be
used, (i) ro avoid penames under the Internal Revenue Code or (ll) to promo“, market, orrecommcnd to another patty

f

'ny rmnsarrinn 0r mane! addressed heiein
h

DISGAIMER REGARDING UNIFORM ELECTRONIC TRANSACTIONSACT (UETA): U this communication comm;
negotiation ofa contract or agreement, the UETA does not apply to this communication. wnmfarmaaon In w:
matter shall occur only with manually dflxed original signatures on original documenu.


